
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 19. februar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål K
På baggrund af ministerens svar på TRU alm. del spm. 276 bedes ministeren
oplyse, om han inden den 4. maj 2017 var bekendt med, at Banedanmark ud-
betalte fuld bonus til ledende medarbejdere, der arbejder med signalprogram-
met, selvom de ikke har levet op til deres mål? Ministeren bedes i den forbin-
delse redegøre for, hvorfor ministeren ikke fandt anledning til at stoppe udbe-
talingerne af bonus?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S), Kim Christiansen
(DF), Andreas Steenberg (RV) og Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand

1/1

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
(Omtryk  - 21-02-2018 - Tilføjet medspørger) TRU Alm.del  Samrådsspørgsmål K
Offentligt


